
Adana Şube Ba^kdnhgı, TMMOB P

Koordinasyon Kurulu çalışmalarına

düzenli bir şekilde katılmaktadır,

08.08.1998 Tarihinde kitle örgüt-
leri ve çevre dostlarının katıldığı
Akkuyu Nükleer enerji santrali karşıt!
platformda yer alıp yöre halkına
destek vermiştir.

1248 Ekini 1998 tarihleri arasın-
da Mühendislik-Mimarlık haftası nedeni
ile odamız yönetim kurulu ve üyeler
imiz TMMOB Adana İKK tarafından
düzenlenen etkinliklere aktif olarak
katılmıştır

12.10.1998'de Atatürk Anıtına

çelenk konulmuş, saygı duruşu ve
basın açıklaması nüteakip; 1344 Ekim

tarihleri arasında Danişmend Gazı
Lisesi, Büfen ve Gönen okulları ziyaret
edilerek, son sınıf öğrencileri ile
söyleşi yapılmıştır, Bu ziyaretler ile
JMO ve mesleğimizin yetki ve sorum-
lulukları hakkında bilgi verilip; öğrenci-
lerin meslek seçiminde daha bilinçli
tercih yapmalarına yardımcı olunması
hedeflenmiştir,

Hafta etkinliği kapsamında "37
Haziran 1998'de meydana gelen
deprem ile ilgili fotoğraflar sergisi
açılmış; Şube Bakanlığımız tarafından
yapılan depremle ilgili basın açıkla»
maları ve broşürler dağıtılıp, gazete
kupürleri sergilenmiştir.

Ayrıca Mühendislik Mimarlık haf-

tasında bir kokteyl düzenlenmiş;

Adana Devlet Tiyatrosunun sergilediği

"Ayak Bacak Fabrikası" adlı oyun

geniş bir katılımcı kitlesince izlen-

miştir.

TMMOB İ! Koordinasyon Kurulunca

1510.1998 tarihinde yere! KTV ve

1610.1998 tarihinde yere! Metro

TV'de tüm Şube Başkanlarının katıldığı

Sedat Türkmen
Şube Başkanı

canlı ya/ın gerçekleştirilmiştir. Yupıl.ın

oturumda Şube Başkdnırnızca JiVıO,

mesleki yetki ve surumiuluklan

anlatılıp, yaşadığımız kentteN, çarpık

kentleşme, su kirlilip, çop8 ulaşım vs

gibi... sorunlara parmak basılmıştır.

Yine konunun cok güncel olması
dolaysi ile; Türkiye ve Adana
çevresinin aktif deprem kuşağında yer
aldığını, bu nedenle depremle birlikle
yaşamayı öğrenmememiz gerektiği ve
en az hasarla atlalılması için, çarenin
deurenie dayanıklı yapı üretme ; koni
ve sanayi alanlarının planlanmasında
jeoloji ve zemin özelliklerini dıkkare
alarak planlama yapmak gerektiğini;
Belediyenin bina ruhsatları verirken
Jeolojik ve Jeolekmk incelemeyi
içeren zemin etütlerini mecburı kıl-
masının şaıt olduğunu; Türkiye afet
hamamsın bir an önce hazırlanması
gerektiği, planların bu haritalar dikkate
alınarak yapılması gerektiği, iskan ruh-
satlarının sigorta sırtemme bağlan»
mak ön planda olan rant vs... kaygılar
bit akılarak yasama hakkının güvene
eye alınmadı gerektiği gibi konulara
kamuoyunun dikkatini çekmiştir.

Yerel yönetimin ve özel işltiımci
terin vatandaşlara götürülen hizmetleri
mesleki sot umluiukla izlediği,
yaşadığımız ve insanların geleceğini
tehdit eden unsurları hassasiyetle
takip edilip sorunların çözüm önerilen»
nî ilgililere sunulduğunu kamuoyuna
bıldırılmişrir.

28.11.1998 tarihinde Sürmeli
Otelinde meslektaşlarımızın yoğun

katılımı ile gerçekleşen ve artık şube-
rtıizce geleneksel haie getirilen
yemekli gece düzenlenmiştir.

Bu vesile ile meslektaşlarımızın bir

araya gelerek hem sorunlarının

tartışıldığı, hem de (daha çok) stresin

atılarak, eğlence ve a dayanışmanın

yaşandığı bir ortanı oluşturulmaya

çalışılmıştır.

Erol Orhan
JMO Zonguldak İl Temsilcisi

Yerel gündem 21 projesi kap-
samında Belediye Başkanının
öncülüğünde Zonguldak'ta ilk adım
atılarak sivil toplum örgütlerinin bir
araya geldiği "Kent Konseyi" oluşturul-
du. Kent Konseyi'nin tüzük oluşum ve
komisyonlarının seçimi yapılarak 22
ayrı komisyon kurulmuştur. Bu komis-
yonlar önümüzdeki döneni çalışmaları-
na hız vererek kentimizde çoğulcu,
katılımcı, demokratik bir yönetim
anlayışı ile Zonguldaklı sorunlarına
çözüm getireceği düşünülmektedir.

"Jeoloji Mühendisleri Odası
Temsilciliği" olarak bu komisyonlardan
İmar Komisyonu içinde aktif görev
alarak çalışmalarımızı sürdürmekteyiz.
Çalışma alanımız, yeni imara açılacak
alanlar, imar ıslah planlarında ve her
türlü yapılaşmada jeolojik etütlerin
önemi ve zorunluluğu ortaya konu-
larak Kent Konseyinde anlatılmaya
çalışılacaktır.

Jeoloji Mühendisliği Odası
Temsilciliği olarak Demokrasi
Platformunun toplantılarına katılarak
katkı koymaktayız, Sendikamız ve
sendikalarla ortak hareket bir çok
faaliyetlerde bulunmaktayız,

Saygılarımla.
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Diyarbakır 11 Temsilci M e AÇHŞ
Jeoloji Mühendisleri Odası

Temsilcilikleri arasına henüz katılması-

na rağmen, yoğun özveri ve emeğin

ürünü olan ataklığıyla, Diyarbakır İl

Temsilciliği, Jeoloji Topluluğu arasında

bir anda ışıldamaya başladı.

Yrd. Doç. Dr. Orhan Kavak başkan-

lığında çalışmaya başlayan ve kuru-

luşundan kısaca bir süre sonra, bir de

temsilcilik bürosunun açılışını gerçek»

leştiren Diyarbakır İl Temsilciliği,

Diyarbakır'daki meslektaşlarımızın

yanı sıra diğer meslek örgütleri ve

üyelerince de ilgi çemberi ile kuşatıl-

YrcL Doç, Dr Orhan Kavak
il Toîvsbilcîsi

mayı başarmış görüküyor.

Açılışını Dicle Üniversitesi

Mühendislik Mimarlık Fakültesi Maden

Mühendisliği Bölüm Başkanı Doç. Dr.

Fikri Kahramanın yapmış olduğu

Temsilcilik Merkezinde, verilen kok-

teyle gösterilen ilgi, bu başarının hır

kanıtı olarak değerlendirildi.

Sosyal kişiliği ve iletişim yeteneği-

ni toplumsal duyarlılığı ve

akademisyen kimliğiyle bütün-

leştirmeyi başarabilen meslek-

taşlarımız arasına katıldığını büyük bir

gururla gözlemlediğimiz Diyarbakır II

lernsilcırniz, Yrd. Doç. Dr, Orhan

Kavak ile II Temsilci Yardımcım Şefik

Yaşar ve acilisin katkılarını esirge-

meyen tüm meslektaşlarımıza

teşekkürlerimizi iletiyoruz.

Temsilciliğimizin başarı!:

malarının devamını diliyoruz.

:alıs-



T.M.M.O.B. Jeoloji Mühendisleri
Odası Denizli İl Temsilciliği V, Gelenek-
sel Yemeği 27 Şuha!. 1999'da Köy
Hizmetlen Denizli İS Müdürlüğü Sosyal
lesisleri'nrle yapıldı Doksanı aşkın
katıklı^ yemekte, kahlanların büyük
çoğunluğunu yerbilimciler oluşturdu.
Bu gecede meslektaşlarımız ve aileleri
bir araya geldiler ve eğlendiler.

V. Geleneksel gecede 25. Yılını

dolduran Pamukkale Üniversitesi

öğretim Üyeleri Doç. Dr. Yahya Opı-

nar, Yrd, Doç= Dr. Mesut Köseoğlu ve

Flmas Madencilik mensubu Jeoloji

Yük. Müh, Adnan Alılgan'a meslekle

2b yıl doldurmalarından dolayı onur

plaketleri verildi.

Ayrıca Pamukkale Üniversitesi IV.

yrd. Doç; Dr. Halil Kumsar

Sınıf öğrencilerinden Hülya lleybeli'nin

açmış olduğu resim sergisi de büyük

ilgi gördü. Sergilenen resimlerin lümü

gece katılan yerbilimciler tarafından

satın alındı.

Pamukkale Üniversitesi, TMMOB
JMO Denizli İl Temsilciliği ve TMMOB
İ MO Denizli Şubesi'nin ortaklaşa
düzenlediği Panel, 12' Mayıs 1999
p.ünü Saat 13:30'da Kınıklı Kampusu
(Pamukkale Üniversitesi iktisat
Fakültesi Konferans Salonunda)

izlenebilir,

Yöneticiliğini İl Temsilcimiz Yrcl.

Doç, Dr Halil Kumsar'ın yürüteceği

Panel'e, Prof. Dr. Zeki Hasgür (İTÜ İnş.

Fak.), Prof, Dr. Zekai Celep (İTÜ inş.

Fak), Doç, Dr. Ergün Türker (SDÜ Müh.

Fak.) ve Yrd. Doç, Dr. Hasan Sözbilir

(Pamukkale Univ. Müh. Fak,) konuş-

macı olarak katılacaklar.

İlgilenen meslektaşlarımız için

bağlantı adresi;

JMO Denizli İî Temsilciliği

PÜ Jeoloji Mühendisliği Bölümü

Kınıklı Kampusu / Denizli

Tel :(0 258) 2L2 55 48

Fax:(0 258)212 55 38

il Temsilcisi



Temsilciliği; Üyelerimiz ve
diğer TMIViOB!de olan oda üyeleri ile
genel ve yere! sorunlarımızda birlikte
olmak ve bir şeyler üretmek için çalış-
maktadıı. Uzun soluklu bir çalışma olan
T.D.K. (Türkiye Demokrasi Kurultay!)
çalışmaları bu anlayışla yapılmıştır

i a i 1.1998 tarihli 1335 sayılı TDK
Yürütme Kurulu bildirisi 22.11.1998
de TMMOB IKK ve Diğer Kitle örgütü
temsilcileri ile değerlendirilmiştir. Bu
toplantıdan sonra dört toplantı daha
yapılmıştır. Bu toplantılar da TDK Yere!
Kurultayın (Malatya'daki) çoğunluğun
katilimi ile gerçekleştirilmesi için gerek-
li çalışmalar yapılmıştır. Yerel Basına
TDK Basın açıklaması (15,12.1998)
verilmiştir.

JMO Genel Merkezinin 02,061998
tarih ve 501/101 sayılı yazısının
gereğini düzenli yapmaktadır.
(06.04.1999 tarihi itibariyle
Temsilciliğimiz 6651)00 TL alacaktır).

JMO Malatya II Temsilciliği odamıza
üye olmayan Jeo, Mühendislerini
odamıza üye yapma çalışmalarım
başlatmıştır. Ayrıca, Oda-Uye ilişkilerini
sıcak götürebilmek için de çalışmaları-
na devam ermektedir.

JMO Malatya İl Temsilciliği..
Odamızla diğer Demokratik kitle örgüt-
leri ile ilişkilerinde de gerekli önemi
vermektedir, 20.03.1999 tarihinde
Malatya Eczacı Odası Yeni Hizmet
binası açılışına ve aynı gün Atatürkçü
Düşünce Derneğinin düzenlediği 3
Marı Yasaları adlı toplantıya Rıza
Cengiz katılmıştır.

JMO Malatya İl Temsilciliği, i f e
lafcya'nın Jeolojik sorunlarını 1994 yılın-
dan buyana daha yoğun olarak gün-
demde tutmaya çalışmaktadır,

- ilimizin 1. Derecede deprem böl-
gesinde yer almakta olduğu anlatıl-
makta, yapılarda zemin etütlerine
önem verilmesi gerektiği ifade edilmek-
tedir

- Kum ve çakıl ocaklarının Jeoloji
Mühendislerince mutlaka kontrol

Rıza Cengiz
i i Tenisi Üs!

edilmesi gerektiği açıklanmaktadır.

- Yer altı sulan (Kuyu, keson kuyu
ve Sondaj kuyusulnun kullanılması veya
kuyuların açılmasının Jeo. Mühendis-
lerinin bilgisinde gerçekleştirilmesi
gerektiği ifade edilmektedir.

- Yine Jeolojik sorunlar yerel basına
verilmektedir. Yerel görüş gazetesinde,
"Maiatya'daki yapılar depreme karşı
güvencesiz" başlıklı yazımız yayınlan-
mıştır. Bir örnek daha verelim. Tüketici
Hakları derneği aylık yayın organında
"yapılarda Jeoloji Mühendisliği - tüketici

yararı başlıklı yazımız vd. yayınlan»
mistir.

- Malatya'nın Jeolojik sorunları
odamızı ziyaret eden siyası partilere de
(CHP, ANAP, DSP} anlatılmaktadır.
(Mari: 1999) Marl ayında yapılan iki
toplantıda CHP Milletvekili adayları İle
Belediye Başkan adayına, Mart ve
Nisan ayında Odamızı ziyaret eden
ANAP Belediye Başkan adayına ayrıca
yine bu ayda (Nisan-1999) odamızı
ziyaret eden DSP Milletvekili ve
Belediye başkan adaylarına Jeoloji
sorunlar hakkında bilgiler verilmektedir.

Çalışmalarımızın devam edeceğini
ve JMO Genel Merkezinin bizlere her
zaman yardım edeceğini bilerek tüm
Jeoloji Mühendislerine sağlık ve esen-
likler diliyorum.
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1998 çalışma yılında il temsilcil-

iğimizden 3 evrak çıkışı olmuş ve

çeşitli konularda karşılıklı görüşme

yapılarak aşağıdaki çalışmalar

yapılmıştır,

I- 19998 yılında yapılmış olan

J.M.O 51. Kurultayına üyelerimizin

katılımını sağlamak amacı ile kamu

kuruluşlarına yazışma yapılarak, izinli

sayılmaları sağlanmış ve kurultaya

katılımları gerçekleştirilmiştir,

2» 11.03.1998 tarihinde Kırıkkale

Ticaret Odasında l! Temsilciliği seçi-

mi yapılarak yeni yönetim kurulumuz

göreve başlamıştır,

3- Kamu kurum ve kuruluşları ile

yazışmalar yapılarak ilimizdeki jeolo-

jik problemler dile getirilmiş ve

çözümler bulunmaya çalışılmıştır. Bu

bağlamda,

a- BEDAŞ işletme müdürlüğüne

projesi olmayan, odamızın görüşü

alınmadan yapılan kaçak sondajlara

ruhsat verilmemesi için yazışma

yapılmıştır.

b- Kırıkkale Belediyesi ile yazış-

ma yapılarak ilimizde yeni yapılan ok

katlı binalara, zemin emniyet genime

projesi olmadan ruhsat verilmemesi

konusunda çalışma yapılmıştır; Bu

konuda İmar Müdürlüğünden olumlu

görüş alınmıştır Bu bakımdan tem-

silciğimizde vize için gerekli İşlemleri

yapacak evrak ve kaşelerin mevcut

olmaması nedeni ile ilimizde bu

İşlemleri rantabil bir şekilde yürüte-

memekteyiz.

c- Ayrıca Bayındırlık İl Müdür-

lüğüne göndermiş olduğumuz yazış-

Kasım Atasoy

ma ile ilimizde Jeoloji Mühendis-

liğinin etkin bir şekilde yürütülmesi

gerekliliğini belirttik, Bu nedenle özel

bürolarca hazırlanan toplu konut

zemin enmiyet gerilmesi il eprajeler

ve açılacak kum ocağı, taş ocağı ve

maden ocaklarının projelerinin

odamızca vize edilmesi gerekliliğini

savunduk. Yapmış olduğumuz

görüşmeler neticesinde bu kurumda

görev yapan Jeoloji Mühendis-

lerinden olumlu cevap alınmıştır,

4- İl Planlama ve Koordinasyon

Müdürlüğünün daveti üzerine

Haziran ayı içerisinde yapılan toplan-

tıya katılmıştır. Bu toplantıda söz alı-

narak ilimizde yapılan kaçak sonda-

jların önlenmesi için girişimde

bulunulmuştur, Konunun önemli

olduğu anlaşılması üzerine valil-

îğimizce DäSJ'den görüş alınmıştır,

D.S.İ'nin kaçak sondajların önlenmesi

için elemanlarının yetersizliğini

belirterek bu konuda var oian kanun-

lar ve tüzüklerle ilgili yazının

örneğinin valiliğimize bağlı kurum-

lara gönderilerek bilgilendirilmesi

tavsiye edilmiştir. Valiliğimizde

gerekli yazışmaları bütün kamu

kurum ve kuruluşlarına girişimlerimiz

sonucunda göndermiş ve kaçak

sondajların önlenmesi için çalış-

malara başlamıştır,

5- Ayrıca kaçak sondajların önlen-

mesi için vatandaşlarımızın bil-

gilendirilmesi gayesi ile yerel basın-

da temasa geçilerek i! ve ilçe

meclisinde dile gelirmiş olduğumuz

konunun yerel gazetelerde yayınlan-

malıyla kamu oyunun bilgilendirilme-

si yoluna gidilmiştir. Bu konuyla ilgili

gazete kupürlerinin fotokopileri ekte

gönderilmiştir.

6» Odamıza yeni üyeler kazan-

dırılmış ve üye olmayan jeoloji

mühendisi arkadaşlarla görüşme

yapılarak üye olmaları sağlanmıştır.

Yeni üye kayıtlarımız devam etmek-

tedir,

1~- Aralık ayı içerisinde yapılan il

ve merkez ilçe toplantılarına katılın-

mış ve ilimizle ilgili problemler

hakkında görüş alışverişinde bulun-

durulmuştur.

Yukarıda yapmış olduğumuz

çalışmalar 1999 yılı içerisinde de

etkin bir şekilde yürütülmeye çalışıla-

caktır. Bilgilerinize arz ederim.

JMO izmir Şubesi olarak, 1997

yılından beri süregelen "Bina Alım

Kampanyası'1 çalışmalarımız sonu-

cu belirli bir birikime ulaşılmış ve

daire alini aşamasına gelinmiştir

Bu bağlamda, kampanyamıza dost

ve meslektaşlarımızın katkılarını

beklemekteyiz.

Hesap No:

Vaktfbank Bornova Şubesi

"BÂKSEM - 99", 204 10 59

İl Temsilcisi
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